
   

Tibro 2022-05-23 

 

 

 

Interpellation till kultur och fritidsnämndens ordförande Hans Dahm. 

 

På budgetberedningen den 3/5, uppgav ledningen för KFN att alla idrottsföreningar är nöjda 
och att de har en bra dialog med samtliga.  
Den 26/4 kom ett Mail med en inbjudan till en paneldebatt mellan samtliga partier och 
idrottsföreningar i Tibro. 
Den 5/5 kom ett Mail med frågor som vi partier skulle svara på och de löd t.ex. 
- Varför är det så dyrt att utöva ungdomsidrott i idrottskommunen Tibro? 
- Ekonomiska hinder – många barn stängs ute pga. familjens ekonomi. 
- Tibro Idrottskommunen – var en slogan för några år sedan. Idag känns det som de orden är 
förpassade till soptunnan och många fler liknande frågor. 
Då kan man ställa sig frågan om det finns någon idrottsförening som är nöjd. 
Ganska allvarligt i mina ögon att slänga ur sig påstående som helt verkar sakna grund, eller 
är det bara för att vilseleda. 

Med hänvisning till ovanstående frågar vi: 

- Vilka idrottsföreningar i Tibro är nöjda? 

- Vilka idrottsföreningar i Tibro tycker att ledningen för kultur- och fritidsnämnden har en bra 
dialog med dem? 

Vi vill gärna ta del av enkäten som ni grundar era påståenden på. 

 
Åse Nicklasson, SD  
Ulf Lindström, SD 


